
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXXIV/2021 

XXXIV Sesja w dniu 26 maja 2021  

Obrady rozpoczęto 26 maja 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:53 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXIV Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył życzenia z okazji Dnia Matki. 

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 12 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek o 

uzupełnienie porządku obrad. 

Radni nie mieli uwag do porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

28.04.2021r. oraz z XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

12.05.2021 r. 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

28.04.2021r. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

12.05.2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 



Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 
Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od dnia 28 kwietnia 2021 r. do 

26 maja 2021 roku. 

Pani Burmistrz pogratulowała sołtysom sołectwa Płonne oraz Kraskowa za wyróżnienie w 

konkursie  „Fundusz sołecki - najlepsza inicjatywa” i wręczyła Pani sołtys m. Płonne dyplom. Z 

uwagi nieobecność Pani Sołtys Kraskowa, dyplom zostanie przekazany w innym terminie. 

Pani Burmistrz podziękowała Panu Kamilowi Szaragowi pracownikowi Urzędu Miasta i Gminy 

w Młynarach za pracę i zaangażowanie, za pomoc w pracy z organizacjami pozarządowym i 

wręczyła kwiatka i upominek.  

Pani Burmistrz powiedziała, że w tym roku Marszałek Województwa Warmińsko – Mazurskiego 

wyróżnił Pana Karola Jóźwiaka, sołtysa sołectwa Sąpy, za pracę na rzecz społeczności lokalnej. 

Pani Burmistrz pogratulowała i złożyła życzenia Przewodniczącemu Rady Miejskiej, sołtysowi 

sołectwa Sąpy. 

Pani Burmistrz złożyła Radnym Rady Miejskiej życzenia z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego, wręczyła kwiaty i upominki. 

Pani Burmistrz poinformowała, że podpisała z zarządem Dróg Wojewódzkich umowę na dotację 

na przebudowę drogi w Sąpach. Zadanie będzie realizowane w całości w tym roku. 

Pani Maria Słomska zapytała, czy regulacja rzeki Gardyna wykonywana będzie tylko na odcinku 

gruntów gminnych, czy całym odcinku. 

Pani Burmistrz powiedziała, że wnioskowała o regulację rzeki na całym odcinku. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie zgłosili zapytań, ani interpelacji. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, jako sołtys, podziękował za uprzątnięcie, utwardzenie i 

zagospodarowanie  terenu na przystanku w Warszewie. 

 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy na 2020 rok z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 23 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, 

działającymi na terenie gminy Młynary. 

 



Pan Andrzej Florczyk powiedział, że na terenie gminy są organizacje pozarządowe, które nie 

są widoczne w załączonym sprawozdaniu. 

Pani Burmistrz powiedziała, że w sprawozdaniu wykazana jest współpraca z organizacjami 

pozarządowymi, które zgłosiły się do konkursu, wykazały chęć współpracy i otrzymały 

dotacje od gminy Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że plan pracy Rady Miejskiej zakładał, że 

spotkanie z organizacjami pozarządowymi miało się odbyć w dniu dzisiejszym, ale z uwagi 

na sytuację epidemiczną nie jest to możliwe. Spotkanie takie odbędzie się w późniejszym 

czasie, planuje się na początek września. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w naszej gminie funkcjonują trzy koła gospodyń 

wiejskich, czy jest ich więcej. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwał w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041 oraz  

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w cenie sprzedaży nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Maria Słomska zapytała dlaczego wycena jest taka sama w obu budynkach. 

 Pani Burmistrz powiedziała, że wyceny dokonywał rzeczoznawca, są to stare lokale 

wymagające gruntownego remontu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w cenie sprzedaży nieruchomości,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

d) zmiany statutu Ośrodka Kultury w Młynarach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany statutu Ośrodka Kultury w Młynarach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

e) wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd na czas nieoznaczony nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta i Gminy Młynary położonej w miejscowości Młynary 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Rani nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd na czas nieoznaczony nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta i Gminy Młynary położonej w miejscowości Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedzi udzielane były na bieżąco. 

 

10. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sesja absolutoryjna zaplanowana jest na 23 

czerwca na godz. 15:00. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że mieszkańcy będą mogli zgłaszać pytania do 

raportu o stanie gminy. Informacja na ten temat dostępna będzie na stronie Urzędu Miasta i 

Gminy Młynary. 

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że gmina sprzedaje stare budynki, ale właściciel nie 

dba o nie. Czy można wpłynąć, na nowego właściciela, żeby wyremontował zakupiony 

budynek. 



Pani Burmistrz powiedziała, że sprzedane lokale stają się własnością wspólnoty z mocy prawa 

i gmina może pokierować, jak założyć taką wspólnotę, ale nie może już wpłynąć na 

właściciela budynku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał o obowiązku wzięcia udziału w spisie 

powszechnym. Przedstawił rachmistrza – Panią Annę Maciuszonek. 

Pani Anna Maciuszonek powiedziała, że rachmistrza można zweryfikować, sprawdzając jego 

numer, poprosiła o wyrozumiałość i współpracę. 

Pani Burmistrz powiedziała, że wszystkie informację o spisie powszechnym dostępne są na 

stronie Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach oraz na Facebook. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

 

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


